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PALACKGYŰJTÉS 
A Szerencsi Művelődési 
Központ és Könyvtár egy 
új kezdeményezést indított 
útjára a Galéria Kávézó-
ban, ahol a vendégek által 
otthagyott műanyag, fém 
és üveg palackokat ezentúl 
jótékonysági célokra hasz-
nálják fel. Cikkünk a 7. ol-
dalon olvasható.

INTERJÚ 
Szeptember 1-től új veze-
tő érkezett a Szerencsi 
Rendőrkapitányság élére: 
Dr. Dsupin Róbert rendőr 
ezredes, rendőrségi főta-
nácsos, aki korábban a Sá-
toraljaújhelyi Rendőrkapi-
tányságot irányította.  
A vele készített interjú a 
9. oldalon olvasható.

Szeptember 21. és 22. között került megrendezésre 
az V. Zemplén Rallye Historic Regularity. 

Cikkünk a 17. oldalon olvasható.



A programot Suhanyecz Viktória vezeti, aki hegedűkísérettel és dallamok-
kal teremt meghitt, családias légkört a résztvevők számára. A foglalko-
zásokat 3 éves korig vehetik igénybe a csöppségek. A Csicsergő névre ke-
resztelt oktatás minden szerdán 10.30-as kezdéssel várja a kicsiket és szü-
leiket. A következő alkalom ingyenesen látogatható. A program célja, hogy 
a gyerekek megismerkedjenek a mondókákkal és hozzászokjanak a kö-
zösségi együttléthez. A foglalkozás alatt nemcsak a kicsik zenei fejlődése 
kap hangsúlyt, hanem a könyvtárhoz való kötődésük is erősödik, hiszen 
a kötetekkel való ismerkedés is része a programnak. „Az egyik résztvevő 
anyuka mondta, hogy már nem tudott otthon mit olvasni a gyerekének. 
Eszébe jutott, hogy bejöjjön erre a programra és egyúttal a könyvtárba is. 
A szülő azóta már be is iratkozott a könyvtárba” – mondta Tamásné Sza-
bó Klára, a szerencsi bibliotéka vezetője. Hozzátette: a foglalkozás ötlete 
a koronavírus-járvány előtti évekre nyúlik vissza. „Még a Covid időszak 
előtt volt egy hasonló foglalkozásunk, amit egy edelényi hölgy tartott, de 
ő időközben abbahagyta. Most Suhanyecz Viktória vezetésével újraindul 
és reméljük, hogy a program sikeres lesz” – folytatta a könyvtárvezető.

A Szerencsi Művelődési Központ és Könyvtár szervezé-
sében új zenés baba-mama foglalkozást indult. Az első 
alkalmat szeptember 18-án tartották a Rákóczi-vár gyer-
mekkönyvtárában.

ZENÉS BABA-MAMA FOGLALKOZÁS
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A szeptember 4-ei ünnepségen a városvezető átadta Orbán Viktor mi-
niszterelnök gratulációját tartalmazó emléklapokat, valamint a virágcsok-
rokat és az önkormányzat ajándékait. Simkó Péterné, aki hat éve a Gyé-
mántkapu lakója, egy lány édesanyja, két unoka és három dédunoka 

nagymamája. Szabadidejében barátnőivel beszélget, és mind a mai napig 
hódol régi szenvedélyének, a gobelinhímzésnek. Hollár Istvánné szintén 
hat éve az otthon lakója, varrónőként dolgozott egész életében. Két gyer-
meke van, több unoka és dédunoka büszke nagymamája. Ő az intézmény 
közösségi életének egyik legaktívabb tagja; rendszeresen részt vesz a 
szervezett foglalkozásokon és rendezvényeken. Koseczki Bertalanné Me-
gyaszón született 1929. szeptember 3-án. Életét a kreativitás és a tenni 
akarás határozta meg. Nyugdíjazásáig az egykori Miskolci Húsipari Vál-
lalatnál dolgozott. Két gyermeke született, négy unokája, valamint öt 
dédunokája van. Szabadidejében csigatésztát készít, amellyel gyakran 
meglepi rokonait és barátait. Isten éltesse a három születésnapost és to-
vábbi jó egészséget kívánunk nekik!

A Gyémántkapu Idősek Otthonában meghitt kis ünnep-
ség keretében köszöntötte Nyiri Tibor, Szerencs város 
polgármestere három jeles születésnapos lakót: a 90 
éves Simkó Péternét, az ugyancsak 90 éves Hollár István-
nét és a 95 éves Koseczki Bertalannét.
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HÁROM SZÉPKORÚT KÖSZÖNTÖTT 
A POLGÁRMESTER

A „Péntek esti lazulás” programsorozat 2024-es nyári szezonja ezzel a 
fellépéssel véget ért, de a szervezők már készülnek az őszi és téli hóna-
pokra is. A Szerencsi Művelődési Központ és Könyvtár további koncer-
teket tervez a hidegebb időszakokra, hiszen a fellépések iránti érdeklődés 
azt mutatja, hogy a helyi közönség vevő ezekre az fellépésekre. A terve-
zett koncertek palettája széles lesz, a szervezők továbbra is előnyben ré-
szesítik a helyi és környékbeli zenekarokat, továbbá igyekeznek változa-
tos zenei műfajokat bemutatni.

A Rákóczi-vár udvaros palotaszárnya augusztus 30-án 
este megtelt blues-rajongókkal, hiszen a Johnny és a Blu-
es Brigád adott nyárzáró koncertet.

BLUES BULI A VÁRBAN

Simkó Péternét és Hollár Istvánné hat éve az otthon lakója

Koseczki Bertalanné születésnapi köszöntése
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Küldetésemnek tekintettem, hogy Szerencs és 
Ond infrastruktúrában és szellemi javakban 
egyaránt gazdagodjon, hogy életkortól és hi-
tüktől függetlenül otthonuknak tekintsék az 
itt élő emberek, aminek nem csupán dicső 
múltjáról beszélhetünk, hanem büszkén vállal-
hatjuk a jelenét és együtt dolgozhatunk a jö-
vőjéért.  
A közösen elvégzett kitartó munkát sikeresnek 
értékelem, településünk gazdagodott anyagi 
és szellemi javakban egyaránt. Az eredmé-
nyekről havonta tájékoztattam a lakosságot a 
Szerencsi Hírekben, ami térítésmentesen jutott 
el a háztartásokba. 
A valós és teljes képhez azonban hozzá tarto-
zik, hogy tevékenységünket ellenszélben, fo-
lyamatos közérdekű adatigényléseket teljesít-
ve, hatósági feljelentésekkel fűszerezve végez-
tük, miközben nem várt nehézségeket kellett 
leküzdenünk.  
Ez utóbbiak közül csak példaként említem a 
Covid-járvány emberi-, társadalmi- és pénz-
ügyi kihívásait, az energiaválság következté-
ben tapasztalt árrobbanást, ami megsokszo-
rozta a kiadásainkat. Az építőanyagok árának 
a folyamatos emelkedése harminc projektün-
ket alapvetően hátrányosan érintette csakúgy, 
mint a szinte vágtató infláció. A háborús hely-
zet, az erre történő hivatkozás az önkormány-
zatunktól jelentős pénzt vont el. Csupán a 
gépjárműadó központosítása Szerencsnek 
összességében 300 millió forint bevételkiesést 
jelentett. 
Az elmúlt években háromszáz vállalkozással 
gyarapodtunk, ami adóerő-képességünket a 
duplájára emelte, bevételünket közel egymilli-
árd forinttal növelte. Egyúttal ez azt is jelentet-
te, hogy a szolidaritási hozzájárulás a 2021. év-
ben fizetett 63 millió forintról 2024-ben már 
137 millió forintra emelkedett, miközben évről-
évre kevesebb központi támogatás érkezett. 
Mindezek ellenére a város költségvetésében 
tátongó négyszáz millió forintos hiányt lefa-
ragtuk, megteremtettük a pénzügyi egyen-
súlyt és nem halmoztunk fel adósságot. 
A nehézségek ellenére sikerült befejeznünk a 
több mint hatmilliárd forint fejlesztést, ame-
lyeknek az eredményeit a település lakói már 
látják és talán élvezik. Az ötvenezer fős térsé-
günkben erősödött Szerencs központi szerepe 

a közigazgatásban, a kultúrában, a kereskede-
lemben és az egészségügyben egyaránt. 
Tudom azt is, hogy voltak, akik a függetlensé-
gemet vonták kétségbe, pedig a munkámban 
nem politikai szándékú célokat, hanem a sze-
rencsi és ondi emberek érdekeit szolgáltam. 
Arra esküdtem fel, hogy kitartóan dolgozom 
Szerencs és Ond fejlesztéséért. Akik pedig eb-
ben a segítségemre voltak, azoknak a közre-
működését köszönettel fogadtam és ezért há-
lával tartozom. 
Szerencs polgármestereként utoljára szólítom 
meg a helyi lap hasábjain a Tisztelt Olvasót, hi-
szen 2024. szeptember 30-ig tart megbízatá-
som, ezt követően átadom a tisztséget a meg-
választott városvezetőnek, az október első 
napjaiban megalakuló képviselő-testületnek, 
majd nyugdíjasként új fejezet kezdődik az éle -
temben. 
Az elvégzett munkára elégedettséggel tekin-
tek vissza. Hálával tartozom mindazoknak, 
akik az elmúlt években támogattak abban, 
hogy szebb és élhetőbb legyen városunk. Kö-
szönöm a polgármesteri hivatal köztisztvise-
lőinek, az intézmények-, egyházak vezetőinek, 
a vállalkozásoknak, a civil szervezeteknek, 
hogy tevékenységükkel segítették a célok 
megvalósítását, ötleteikkel, munkájukkal, bi-
zalmukkal és szeretetükkel hozzájárultak a kö-
zös sikerekhez. 
Ugyan sok nehézséggel és kihívással néztünk 
szembe, de még több olyan pillanat volt, ami-

kor megmutattuk, hogy együtt erősek va-
gyunk és minden akadályt le tudunk küzdeni. 
Egy olyan közösség tagja lehettem, amely ösz-
szefogásával és kitartásával mindig a jó érde-
kében cselekedett. 
Hiszem, hogy a jövőt csak egy egészséges 
életű és gondolkodású nemzedékkel lehet Sze-
rencsen és Ondon elképzelni. Ha újabb és 
újabb embereket tudunk megnyerni értékeink-
nek a megismerésében, feltárásában, megóvá-
sában, akkor egyre szélesebb lesz azoknak a 
köre, akik fontosnak tartják a lakóhelyüket, a 
Szerencsi-dombságnak a jövő nemzedékkel 
történő megszerettetését.  
A becsület, a pontosság, a szervezőkészség, a 
példamutatás, a véleménynyilvánítás, az ön-
képzés talán mára kivesző fogalmak. A jövő 
társadalmának a sorsát szűkebb pátriánkban 
is a felnőttek példamutatása fogja eldönteni. 
Fontosnak tartom, hogy még sokáig elsőrendű 
cél legyen az erre történő nevelés a családban, 
a városban, az országban, a közösségeinkben. 
Tiszta lelkiismerettel köszönök el, polgármes-
terként felelősséggel, tisztességgel, legjobb tu-
dásom szerint szolgáltam városunk lakóit, erő-
met és időmet nem kímélve dolgoztam Sze-
rencs és Ond fejlesztéséért  
Kívánok egészséget, boldogságot az itt élő 
embereknek, sikereket a képviselő-testületnek 
és az önkormányzat tisztségviselőinek közös 
otthonunk építésben! 

Nyiri Tibor

Öt esztendővel ezelőtt megtartott 
helyhatósági választáson polgármes-
terként felhatalmazást kaptam Sze-
rencs és Ond lakosaitól arra, hogy 
megvalósítsuk a programunkat, ami 
a településeink fejlesztését, az itt élő 
emberek életkörülményeinek a javí-
tását szolgálta.

TISZTELT SZERENCSIEK ÉS ONDIAK!
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A régió legnagyobb zenei fesztiválja minden korosztályt és zenei igényt kielégítő progra-
mokat kínált. A fesztivált ingyenesen látogathatta minden szerencsi lakos, akinek lakcím-
kártyáján állandó lakóhelyként szerencsi cím szerepelt és a lakcím bejelentési idő 2024. 
június 15. előtti. A szerencsi vendégek számára külön belépési pontot is biztosítottak. Pén-
teken Rudolf R. Péter, Edda Művek, Kowalsky meg a Vega, Valmar, Groovehouse és Dj 
Dominique varázsolta el a közönséget. Szombaton a Star Deluxe, Janklovics Péter, Mar-
garet Island, Bagossy Brothers, Halott Pénz, Korda György és Balázs Klári, valamint a Necc 
Party lépett színpadra. A vasárnapi programok is bőségesen kínálnak élményt. Először 
Kristóf adott koncertet, majd őket egy helyi zenekar a Hegyalja Folk követte. Utánuk Za-
porozsec, Krisz Rudi, Hooligans, Tankcsapda és Majka adott koncertet, majd a háromnapos 
fesztivált tűzijáték zárta.

Negyedik alkalommal rendezték meg augusztus 23-25 között a Sze-
rencsi Artúr Napok Fesztivált.

IV. SZERENCSI ARTÚR NAPOK FESZTIVÁL

A vasárnapi Hooligans koncert / Fotó: Szerencsi Artúr 
Napok Fesztivál Facebook oldala

Az est folyamán többek között Marcellotól a Be-
vezetés, Ária és Presto, Vivalditól a Tempesta di 
Mare és Händeltől a Rindalo – nyitány című mű-
vei hangzottak el, melyek méltóképpen vezették 
be az est hangulatát. Ezt követően Mozart gyö-
nyörű A-dúr klarinétversenyének II. tétele, vala-
mint a Linzi szimfónia C-dúr No. 36, K. 425-ös mű-
ve is felcsendült. A koncert különleges közremű-
ködője Szepesi Bence volt, aki szaxofonon és kla-
rinéton játszott. Az előadást Dénes-Worowski 
Marcell vezényelte. Király Judit, a Szerencsi Mű-
velődési Központ és Könyvtár igazgatója elmond-
ta, hogy a Miskolci Szimfonikus Zenekarral való 
együttműködés már tavaly nyáron elkezdődött. 
„Igazából ők kerestek meg minket, hogy szeret-

nének külső helyszíneken koncerteket adni a ze-
nekarukkal” – mondta az igazgató. Tavaly három 
alkalommal, az idén pedig ez már a második. 
Még egyet terveznek majd az adventi időszakra. 
Szászné Pónuzs Krisztina, a Miskolci Szimfonikus 
Zenekar ügyvezetője szintén pozitívan nyilatko-
zott a szerencsi fellépéseikről. „Szeretünk itt kon-
certet adni, hiszen a Szerencsi Művelődési Köz-
pont és Könyvtár nagyon segítőkész, és úgy érez-
zük, hogy a helyi lakosok is kedvelik a koncerte-
ket” – mondta. Az est folyamán a Rákóczi-vár va-
rázslatos környezete is hozzájárult a különleges 
hangulathoz, amely méltó helyszíne volt a zene-
kar és a közönség közös zenei élményének. Az 
együttműködés tehát továbbra is gyümölcsöző.

A Miskolci Szimfonikus Zenekar augusztus 29-én kastélykoncertet adott a szerencsi Rákóczi-vár szabadtéri színpadán.

KLASSZIKUS EST A VÁRBAN

A Miskolci Szimfonikus Zenekar augusztus 29-ei 
koncertje

A Zempléni Településszövetség (ZTSZ), az ország egyik legnagyobb ön-
kormányzati szerveződése idén ünnepli megalakulásának 30. évfordu-
lóját. Az 1994-ben 28 zempléni polgármester által alapított szervezet 
széles körű tevékenysége felöleli az érdekképviseletet, a gazdaság- és 
társadalomfejlesztési kezdeményezéseket, erősíti a civil szférát és a 
határ menti együttműködéseket. A szövetség mára közel hetven tele-
pülési önkormányzat és számos magánszemély, valamint vállalkozás 
csatlakozásával egy olyan közösséget alkot, ami egyedülálló országunk-
ban. A ZTSZ az elmúlt évtizedek változásai mellett is képes volt a kü-
lönböző tájegységek közötti párbeszéd biztosítására, a térség erőfor-
rásainak mobilizálására, a társadalmi önszerveződés elősegítésére. A 
közösség új hagyományokat, rendezvényeket honosított meg, együtt-
működő partnerekre talált. Mindezt úgy, hogy töretlenül hitt a zempléni 
régióban élők tenni akarásában, a közösség erejében. Ezt a közös 
Zemplént ünnepelték a meghívottak és szervezet polgármesterei Sá-
rospatakon, a Művelődés Háza és Könyvtára épületben. Az esemény 
poszterkiállítással kezdődött a ZTSZ fotóiból, majd ezt követően a prog-
ram az ünnepi közgyűléssel folytatódott, ahol átadták az elismeréseket 
és kitüntetéseket is. Az eseményt a Budafoki Dohnányi Zenekar ünnepi 
hangversenye zárta.

A Zempléni Településszövetség (ZTSZ) 30. évfordulóját 
ünnepelte szeptember 20-án Sárospatakon, ahol Sze-
rencs városát Nyiri Tibor polgármester képviselte. Az 
eseményen a meghívott vendégek és a szövetség pol-
gármesterei közösen ünnepelték a szervezet elmúlt há-
rom évtizedes tevékenységét és eredményeit.

ÜNNEPELT A ZEMPLÉNI TELEPÜLÉSSZÖVETSÉG

A Budafoki Dohnányi Zenekar ünnepi koncertje



KRÓNIKA SZERENCSI hírekhírek 5

A szervezők augusztus 17-én reggel még nagy 
lelkesedéssel készülődtek: a hangtechnika fel-
állítása és az egyéb munkálatok zökkenőmen-
tesen mentek. A főzőverseny a tikkasztó hőség 
ellenére délben rendben elkezdődött. A délutáni 
órákban azonban egyre sötétebb felhők gyüle-
keztek és pontosan Ond felé tartottak. Délután 
három órakor a vihar nagy széllökésekkel és he-
ves esőzéssel lecsapott és ezzel keresztülhúzta 
a szervezők számításait. A jelenlévők a nagy sá-
tor alá húzódtak be, de így is kevesen maradtak 
szárazon. A vihar miatt ugyan sok program el-
maradt, de a sütiverseny még a nehéz körülmé-
nyek ellenére is sikeresen lezajlott.  
A koszorúzási és a kenyérszentelési ceremóniát 
augusztus 28-án tartották. Nyiri Tibor polgár-
mester beszédében a magyar történelem és 
örökség fontosságára hívta fel az ondi hallga-
tóság figyelmet. Hangsúlyozta, a múlt esemé-
nyeiből tanulva a magyar nemzet számára fon-
tos, hogy soha ne felejtse el honnan jött és mer-
re tart. A városvezető beszélt a honfoglalás ko-
ráról és az akkori körülményekről, párhuzamot 
vonva a mai kihívásokkal. Kiemelte, hogy a ma-
gyar nemzet túlélése és sikeressége az erős hit-
ben, a közös erkölcsi értékekben és az össze-
tartásában rejlik. Elmondta, hogy Szent István 
király törvényei és iránymutatásai a mai napig 
meghatározóak a magyar törvénykezés és kul-
túra számára. Zárásként elmondta, hogy az új 

kenyér ünnepe az életet és a megélhetést jel-
képezi. „A kenyér szinte minden vallásban az 
életet jelenti hiszen, ha nem eszünk, akkor nem 
maradunk életben, és átvitt értelemben a ke-
nyérgabona jelenti azt a megélhetést, amit ne-
künk itt a Kárpát-medence ad” – zárta gondo-
latait a polgármester. A beszédet követően Gal-
góczi Ferencné, ondi lakos szavalatát halhatták 
a megjelentek majd ökumenikus imát mondott 
Balázs Pál református lelkipásztor és Szarvas 
Péter római katolikus esperes, végül megszen-
telték az új kenyeret. Ezután a település név-
adójának mellszobránál koszorút helyeztek el 
Szerencs Város Önkormányzatának és az Ondi 
Idősek Klubjának képviselői. 
Az ünnepség végén az Ondi Idősek Klubjában 
átadták az Ond Vezér Kedvenc Aprósütije díja-
zottjainak a pénzjutalmat és az oklevelet. A ver-

senyre olyan szép alkotá-
sok érkeztek, hogy a zsűri, 
Tóth Ágnes és Halász Ti-
borné, egyöntetűen úgy 
döntöttek, hogy minden 
édesség díjat érdemel. El-
ső helyen végeztek és ez-
zel együtt 6000 forint ju-
talomban részesültek: 
Medzsibriczkiné Gyöngyi, 
Váradi Orsolya és a Sze-
rencsi Polgárőr Egyesület 
csapata (baracksütemény). 
Második helyen végeztek 
és így 5000 forintot kap-
tak: Ullerné Jancsurák Irén, 
Kramcsák Ferencné és 
Fancsalszki Szilvia. Harma-
dik helyen végeztek ezál-
tal 3000 forintban része-

sültek: Bacsó Andrásné, Orgona Istvánné, Uller 
Csenge, Tóth Béláné, Tóth Zsolt, Tóthné Bém 
Henrietta, Ondi Idősek Klubjának csapata, Sze-
rencsi Polgárőr Egyesület csapata (teasüte-
mény) és a Szerencsi Közösségi Ház csapata. Ez 
volt az egyetlen olyan program, amit nem be-
folyásolt az augusztus 17-ei vihar.  
A pótbulit végül szeptember 15-én tartották. 
Az eredetileg tervezett fellépők, mint Eperjesi 
Erika és Kriston Milán operett műsora, Kegye 
János pánsípművész előadása, valamint a 
Zámbó Jimmy emlékműsor mind elmaradt. A 
szervezők azonban megállapodtak a művé-
szekkel, hogy ezen a napon pótolják a koncer-
teket. A lelkes közönség minden előadót buz-
gón várt, sőt a Zámbó Jimmy emlékműsor a 
végére kis házibulivá alakult át, ahol szépkorú-
ak és fiatalok együtt táncoltak Luigi és Zámbó 
Árpy énekére.  
A koncerteken kívül néhány programot is si-
került újraszervezni, de nem mindent. Király 
Judit, a Szerencsi Művelődési Központ és 
Könyvtár igazgatója elmondta, hogy a csillám-
tetoválás és a lufibohóc visszatért, de más 
gyerekprogramokat már nem tudtak leszer-
vezni. Az utóbbi napok folyamatos esőzései 
miatt az ondi focipálya használhatatlan álla-
potba került, ezért a pótbulit a helyi óvoda 
épületébe helyezték át. A falunapon az önkor-
mányzat gumikerekű kisvonata is rótta a kö-
röket Ond és Szerencs között. Az ondi „kis 
körforgónál” szállhattak fel az utasok, és egy 
városnéző kört tehettek Szerencsen. A másik 
megálló a Szerencsi SZC Műszaki és Szolgálta-
tási Technikum és Szakképző Iskola (Hunyadi 
épülete) mellett volt, ahol szintén lehetőség 
volt a fel- és leszállásra. A jármű egészen este 
8 óráig szállította az érdeklődőket.

Az Ond Vezér Napját eredetileg au-
gusztus 17-re tervezték, de aznap a 
vihar elmosta a programok többsé-
gét. A Szerencsi Művelődési Központ 
és Könyvtár a koszorúzási és kenyér-
szentelési ceremóniát augusztus 28-
án, az elmaradt zenés programokat 
szeptembert 15-én pótolta.

OND VEZÉR NAPJA

Szarvas Péter római katolikus esperes megszenteli az új kenyeret

Eperjesi Erika és Kriston Milán operett műsora
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A Kecskésné Nagy Edit szerkesztőségünknek elmondta, hogy a 
2024/2025-ös nevelési év egy kissé nehezen indult, mivel több mint 40 
gyermek váltott óvodát, de még így is közel 200-an maradtak. A Gyár-
kertiben 4, a Napsugárban 5 csoport van jelenleg. Több óvodapedagógus 
is távozott, de a helyükre már új kollégák érkeztek, így minden visszaállt 
a régi kerékvágásba. A bölcsődében az előző nevelési évet 3 csoporttal 
zárták, most 4-re bővültek. 
Kecskésné Nagy Edit tele van elképzelésekkel, és néhányat ezek közül a 
Szerencsi Híreknek is felvázolt, melyeket a közeljövőben szeretne meg-
valósítani. Az egyik ilyen nagyobb projekt a Gyárkerti és a Napsugár ját-
szótereinek a korszerűsítése, amelyhez már megvannak a tervek és a tá-
mogatók is. Alapítványon keresztül és az önkormányzat támogatásával 
finanszírozzák majd a felújítást, de szülők és helyi vállalkozók bevonását 
is tervezik. A cél az elhasználódott elemeknek a cseréje, miközben a ját-
szótér alapvető kinézetén nem változtatnak. A munkálatok már ősszel 
elkezdődnek. A másik nagyobb projekt egy közlekedési, vagy másnéven 
KRESZ park kialakítása lesz. A városi intézmény ugyanis büszkén viseli a 
„Biztonságos óvoda” címet, aminek a célja, hogy a gyermekekkel már 
óvodás korban megismertessék a legfontosabb közlekedésbiztonsági sza-
bályokat. Ahhoz, hogy ezt még magasabb szinten tudják oktatni elen-
gedhetetlen egy ilyen park megléte, ahol a csöppségek biztonságos kö-
rülmények között megismerkedhetnek például a gyalogátkelővel vagy a 
közlekedési lámpával. Az intézményvezető kitért egy hosszútávú tervre 

is, ami lényegében minden évben bevezetne egy új programot. Ilyen volt 
például a nyáron első alkalommal megtartott terápiás kutyafoglalkozás 
is, amit most már állandósítani fognak. 
Az óvodában a kicsiknek sajnos már hozzá kell szokniuk a forró nyári na-
pokhoz. Az udvaron lévő fák ugyan némi árnyékot nyújtanak, de a gye-
rekek számára az igazi hűsölést egy párakapu jelenti. Azonban ennek a 
vízellátása nincs megfelelően megoldva. Ennek orvoslására egy ivókutat 
terveznek telepíteni az udvarra, amely stabil vízellátást biztosít majd a 
párakapunak, így sokkal hatékonyabban tudja frissíteni a gyerekeket és 
az óvodapedagógusokat. Végezetül Kecskésné Nagy Edit elmondta, hogy 
a karbantartói eszközparkot is sikerült modernizálni.

Korábban már beszámoltunk róla, hogy további öt évre 
Kecskésné Nagy Edit marad a Szerencsi Óvoda és Bölcső-
de vezetője. A képviselő-testület még a július 18-ai rend-
kívüli zárt ülésen döntött a vezetői poszt sorsáról.

A Bolyai János Katolikus Általános Iskola a 2024/2025-ös tanévet 364 ta-
nulóval kezdte meg összesen 17 osztállyal. Az intézmény fenntartójának 
döntése alapján ettől a tanévtől az iskola lelki életének vezetését segíti 
Marosi Balázs káplán atya, aki hittan órákat is fog tartani. Az intézmény-
be két új pedagógus is érkezett. A Szerencsi Rákóczi Zsigmond Reformá-
tus Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola Alapfokú Művészeti Iskola és 
Óvodában 26 osztály indult ebben a tanévben 556 fővel. Három új kolléga 
érkezett az általános iskolába és szitén három az alapfokú művészeti is-
kolába. A Bocskai István Katolikus Gimnázium, Technikum és Óvodát  

430-an vették birtokba. A Szerencsi SZC Műszaki és Szolgáltatási Tech-
nikumban 370 nappali tagozatos diák kezdte meg 16 osztályban a tanul-
mányait. Az intézmény teljes tanulói létszáma 566 fő a felnőttképzési 
jogviszonnyal rendelkező hallgatóinkkal együtt. 
A 2024/2025-ös tanév utolsó tanítási napja 2025. június 20. lesz. Az őszi 
szünet 2024. október 26-tól november 3-ig tart. A téli szünet 2024. dec-
ember 21 -től 2025. január 5-ig. A tavaszi szünet 2025. április 17-től 27-
ig. A nyári szünet 2025. június 21-én kezdődik és 2025. augusztus 31-ig 
tart. Ebben a tanévben az őszi írásbeli érettségi vizsgák október 11-én 
kezdődnek és október 25-ig tartanak. Az első kötelező tantárgy a magyar 
nyelv és irodalom lesz, amiből október 14-én vizsgáznak a diákok. Az 
emelt szintű szóbeli vizsgákra november 7–11. között kerül sor, míg a kö-
zépszintűekre november 18–22. között. A központi középiskolai felvéte-
lire idén december 2-ig lehet jelentkezni, a vizsgák pedig jövő január 18-
án lesznek. A középfokú iskolákba jelentkezés határideje 2025. február 
20. lesz, az általános iskola első osztályába pedig 2025. április 10–11-én 
lehet beíratni a tanköteles korú tanulókat. 
Az előző tanévekhez képest egy fontos változás történt, ugyanis szep-
tember 1-jén hatályba lépett a kormány „a nevelési-oktatási intézmé-
nyekben a tiltott és használatában korlátozott tárgyak köréről, valamint 
a tárgyakra vonatkozó eljárásrend részletes szabályairól” szóló rendelete 
is, melynek értelmében használatában korlátozott tárgynak minősülnek 
az iskolákban a telekommunikációs eszközök – különösen a mobiltele-
fonok –, a kép- vagy hangrögzítésre alkalmas eszközök és az internete-
lérésre alkalmas okoseszközök. Ezek bevihetők az intézménybe, azzal a 
kitétellel, hogy azt a tanuló a tanítási nap kezdetén, az órák megkezdése 
előtt az intézmény házirendjében meghatározottak szerint leadja.

Idén szeptember elsején ért véget a nyári vakáció, majd 
másodikán kezdetét vette az új tanév.

FEJLESZTÉSEK ÉS TERVEK A VÁROSI ÓVODÁBAN

BECSENGETTEK, ELKEZDŐDÖTT AZ ÚJ TANÉV

Gyerekek játszanak a Gyárkerti óvodában

Tilos a telefon
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Az ötlet az új betétdíjas rendszer bevezetésé-
nek köszönhetően született meg, amely a nyá-
ron lépett életbe Magyarországon. Az új szabá-
lyozás értelmében minden műanyag palackos, 
fémdobozos és üveges kiszerelésű ital esetében 
betétdíjat kell fizetni, amelyet visszaváltható RE-
PONT automatáknál lehet visszakapni. A Galéria 
Kávézó azonban nem rendelkezik kézi vissza-
váltóhellyel, így a vásárlóknak saját maguknak 
kell gondoskodniuk a palackok visszaváltásáról, 
de sok esetben egyszerűen csak a helyszínen 
kidobják azokat. „Ez különösen az átutazó tu-
risták és a rendezvényekre érkező vendégek 
esetén gond, hiszen nem azért jönnek a szeren-
csi várba, hogy a műanyag palackot sétáltassák, 

utaztassák. Kollégáinkkal július elején azt gon-
doltuk, hogy megkönnyítjük ezen vendégeink 
dolgát, s ha már visszaváltani nem is tudjuk, de 

legalább begyűjtjük helyettük az 50 forintot érő 
göngyöleget, időközönként elszállítjuk a RE-
PONT-ba, és a kapott összeget egy-egy civil 
szervezetnek ajánljuk fel. Ez részünkre többlet-
költséggel nem jár, hiszen rendszeresen me-
gyünk autóval árubeszerzésre a szerencsi áru-
házakba, ahol REPONT automaták működnek” 
– olvasható a Szerencsi Művelődési Központ és 
Könyvtár közösségi oldalán.  
A jótékonysági gyűjtés azonnal sikeressé vált az 
elmúlt két hónap bevételét a JóSZágos Szív Ala-
pítvány számára ajánlották fel. Az eredmény so-
kakat meglepett: több mint 14.000 forint gyűlt 
össze, amelyet 15.000 forintra kerekítve utaltak 
át az alapítvány számlájára. Ebben a hónapban 
a Szerencsi Kóborkák Állatvédő Alapítvány ja-
vára folytatják a gyűjtést és remélik, hogy a 
vendégek továbbra is szívesen részt vesznek a 
jótékonysági kezdeményezésben. A palackgyűj-
tő doboz megtalálható a Galéria Kávézó bejá-
ratánál nyitvatartási időben, hétfőtől péntekig 
8-16 óra között, hétvégén 10-16 óra között.

A Szerencsi Művelődési Központ és 
Könyvtár egy új kezdeményezést in-
dított útjára a Galéria Kávézóban, 
ahol a vendégek által otthagyott mű-
anyag, fém és üveg palackokat ezen-
túl jótékonysági célokra használják fel.

PALACKOKKAL A JÓ ÜGYÉRT

A szakmai látogatáson résztvevőket a Cengiz 
Proje nevet viselő szervezet fogadta. A Cengiz 
2010-ben jött létre, azóta támogató szervezet-
ként és oktatási központként működik. Kurzu-
sait a felnőttoktatás területén szervezi és tevé-
kenységét az Erasmus+, továbbá az Európai 
Unió oktatási és ifjúsági támogatási programja 
keretében látja el. A főváros, Ankara mellett Tö-
rökország több városában is aktív: Isztambul, 
Antalya, Nevşehir (Kappadókia). A szervezet 
célja, hogy a résztvevőik fejlesszék személyes, 
társadalmi és szakmai készségeiket a tanórán 
kívüli kulturális tevékenységek és az oktatási 
célú szabadtéri tevékenységek révén és nem 
utolsósorban élményekben gazdagon térjenek 
haza a török vendégszeretetnek köszönhetően. 
A mostani látogatás során egyeztetések zajlot-
tak a jövőbeni rövid és hosszútávú tanulói cso-
portokról, valamint a kölcsönös szakmai elvá-
rásokról az Erasmus+ programban. Ezen kívül a 
Szerencsi SZC küldöttségének tagjai különféle 
ágazatok munkahelyeit látogatták meg: turiz-
mus-vendéglátás (szakács, pincér-vendégtéri 
szakember, turisztikai technikus, vendégtéri 
szaktechnikus), környezetvédelem és vízügy 
ágazat (környezetvédelmi technikus), kereske-

delem ágazat (kereskedelmi értékesítő), szoci-
ális ágazat (szociális ápoló és gondozó), szépé-
szet ágazat (fodrászat), elektronika és elektro-
technika ágazat (elektronikai technikus), okta-
tás ágazat (oktatási szakasszisztens, óvodai ne-
velő) és szociális ágazat (kisgyermekgondozó, 
– nevelő). 
A résztvevőknek ott tartózkodásuk alatt lehe-
tőségük nyílt ellátogatni többek között az Uz-
man Elektrik, elektronikai vállalat épületébe, 
egy helyi óvodába és egy idősek otthonába. A 
szakmai menetrendet követően kulturális prog-

ramon vehettek részt a pedagógusok. A részt-
vevők elmentek a Külliye mecsethez, látták Side 
óvárosát és a Manavgat-vízesést. A látogatás 
során jelentőséget kapott az is, hogy 2024-es 
évet a kölcsönös kultúra éveként ünneplik Tö-
rökországban és Magyarországon a Török-Ma-
gyar Baráti Szerződés 100. évfordulója alkalmá-
ból. Ezek az ünnepségek olyan eseményeknek 
adnak otthont, amelyek elősegítik a kulturális 
cserét és a megértést a két ország népei között. 
Ennek következtében a látogatás a helyi sajtó-
ban is nyilvánosságot kapott.

A Szerencsi Szakképzési Centrum  
9 fős delegációja utazott a törökor-
szági Antalya városába szakmai láto-
gatásra az Erasmus+ program kereté-
ben – tájékoztatta szerkesztőségün-
ket a fenntartó.

A felajánlásokat a Galéria Kávézónál várják

SZAKMAI LÁTOGATÁS TÖRÖKORSZÁGBAN

A kilenc fős delegáció tagjai
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Árkok, hidak, kapuk 
A betonlapos árkokat gyepes, enyhe oldallejté-
sű és nem balesetveszélyes folyókákká alakítot-
ták át. Az esővíz a nyugati és a keleti árkokon 
is elfolyt, nagy víznél a tavat is táplálta, melybe 
később a kút vizét is bevezették. A tó két végén 
a kőhidakat felújították, új korlátokat kaptak, a 
kert többi részén készülő hidak pedig faszerke-
zettel és fakorláttal épültek. A fürdő bejárata 
felől érkezve a Nepomuki Szent János szobor 
fogad minket, nem messze az első várkerti híd-
tól, ugyanis a hagyományok szerint víz mellé, 
hidak közelébe helyezik el alakját. A park ellen-
őrizhetősége miatt kerítés és kapuk készültek 
mind a négy oldalon vaskos acél gatterekből, 
kihegyezett lándzsákból.  
 

Kertek, burkolatok 
A fürdő épületének felújítása során egy napozó 
terasz is épült. A hozzá kapcsolódó napozóker-
tet sok fával és bokorral ültették be, az íves ke-
rítés mentén magasra nevelt, nyírt gyertyánsö-
vények labirintusát hozták létre, s a kerítésen 
kívül hársfasort ültettek. Az idők során a vár-
kert területébe ékelődött templomkert park fe-
lőli düledező kerítését, támfalát és a bozótost 
elbontva egy hosszú rézsűt alakítottak ki, kü-
lönböző cserjefajtákkal beültetve. Innen déli 
irányban laza, gyepes-ligetes lejtős parkrész ké-
szült a tó menti sétányig. Megoldódott a temp-
lomkert bejáratának és kerítésének felújítása, 
bekerültek a kerítésfal egyik részébe az elekt-
romos szekrények is. A körüljárás miatt zúzott-
köves kerti út készült a templom körül ovális 

alakban, azon belül a tetszetős virágágyak gaz-
dagítását javasolta a terv, a kolostorkertekre jel-
lemző fajhasználattal és formavilággal. A volt 
vízmű bevonásával a Rákóczi utca felőli meg-
közelítéssel egy parkoló is helyet kapott a vár-
kertben, melynek területét a várkert felé cser-
jesáv, illetve erdőszegély zárta el. Reprezentatív 
kőburkolat készült a fürdő és a Huszárvár Hotel 
Kastélyszálló bejárata előtt, melyeket padok, 
kovácsolt korlátok egészítettek ki.  
 

Meg nem valósult tervrészek 
Kicsiknek és nagyoknak jól elkülönülő játszó kert-
részt biztosított a terv. A nyugati kertrészen a ki-
csiknek egyedi készítésű fajátékok mellett padokat 
is terveztek. A nagyobb gyerekek számára a tó és 
a vizes élőhely melletti gyepes térre terveztek élő-
fűzből fonott és épített játékokat és építményeket. 
A nyugati várfal mentén gyümölcsöskertet álmod-
tak a táj hagyományos, bevált régi gyümölcsfajtá-
ival, alatta virágosgyep létesítésével. 

Mint láttuk, több évtizedes munkával a lepusz-
tult parkból igényes és tetszetős kert lett, 
amelynek állapotát a mindenkori fenntartási 
munkák is meghatározzák, de mégis egy euró-
pai színvonalat képvisel, szemben az 1980-as 
évek végének tönkretett, gazdátlanságot mu-
tató megjelenésével. A park melletti középüle-
tek is megújultak, először sportcsarnok épült és 
iskolabővítés, majd a fürdő felújítása és bővíté-
se, nagyjából egy időben a katolikus templom 
rekonstrukciójával. Később a Huszárvár teljes 
átépítése zajlott, majd a reneszánsz várrész fel-
újítása is elkészült.  
Szerencs jelképe, a műemlék Rákóczi-vár, és a 
hozzá tartozó Várkert több száz éves átalakulása, 
időről-időre való megújulása reményt ad arra, 
hogy az elkövetkezendő évtizedekben is lesz le-
hetőség az elhasznált, vagy nem ide való elemek 
cseréjére, a park felújítására, értő gondozására, 
egy nemes és színvonalas történelmi kert min-
denkori megteremtésére. Salamin Ferenc

A várkert mai megjelenése magában 
foglalja a volt vízmű telkét, a régi 
műemlékes műhelyek és a fürdő mö-
götti egykori toldalék építmények te-
rületét, és a romos kerítés elbontá-
sával látványban hozzá tartozik a ka-
tolikus templom kertje is.

VÁRKERT TÓVAL 4. RÉSZ

A Rákóczi-vár tava 2009-ben

A fürdő melletti kovácsolt korlátA fürdő előtti kőburkolat
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– Meséljen magáról. 
1975-ben születtem Budapesten. Édesanyám a fővárosban dolgozott, 
édesapám katona volt. Rövid ideig éltünk a fővárosban, a szüleim hamar 
visszaköltöztek a vármegyébe, azon belül is az encsi járásba. Ötéves ko-
romig Szászfán éltünk, majd a család Arnótra költözött, ott jártam álta-
lános iskolába is. 
– Milyen iskolákat végzett és a ranglétrán hogyan lépett előre? 
Már gyermekként tudtam, hogy a rendészeti képzés érdekel, ezért a kö-
zépiskolai tanulmányaimat Nyíregyházán folytattam, ahol két évre a Vas-
vári Pál Gimnáziumba tanulója voltam. Ezután viszont úgy döntöttem, 
hogy mégsem szeretnék katona lenni, amint tudtam átjelentkeztem a 
Diósgyőri Gimnáziumba, amit akkor még Kilián Györgyként hívtak. 1994-
ben felvettek a Szombathelyi Rendőrtiszthelyettes-képző Iskola állomá-
nyába, ahol egy éven keresztül sorállományú határőrként végeztem a 
gyakorlatomat. Ezután három évig a budapesti Rendőrtiszti Főiskolán ta-
nultam bűnügyi szakon, amit sikeresen teljesítettem. 1997-ben hadnagyi 
rendfokozattal a Miskolci Rendőrkapitányság Vizsgálati Osztályán kezd-
tem dolgozni. Egy évvel később az Ügyeleti Csoport ügyeletese, később 
főügyeletese, majd kiemelt főügyeletese lettem. 2002-ben jogász vég-
zettséget szereztem. 2003-ban a Bűnügyi Szervek Vizsgálati Osztály Gaz-
daság- és Vagyonvédelmi Alosztály állományába kerültem, mint vizsgáló, 
majd fővizsgáló. 2006-ban kineveztek az Igazgatásrendészeti Osztály él-
ére. Három évvel később már a Sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányság kapi-
tányságvezetői szobájában találtam magamat, ez idáig ott dolgoztam. 
– Rendőri szemmel nézve mi a véleménye Szerencsről? 
Mindenképpen pozitív.  

A kollégákon is látom, hogy mindenki dolgozni akar, nem akarnak kibújni 
a munka alól. A Szerencsi Rendőrkapitányság illetékességi területén köz-
biztonság alapvetően jó. 
– Milyen vezetői típust képvisel? 
Egyértelműen menedzser típusú és szemléletű ember vagyok, amit 
egyébként a mai világban a helyek közel el is várnak. Kedvelem a gyors 
megoldásokat, amit lehet azt azonnal végrehajtunk, nem szeretem, ha 
indokolatlanul ülünk rajta. Szeretném, ha a Szerencsi Rendőrkapitányság 
megoldás centrikus lenne, nem probléma centrikus. Pár dolgon nyilván 
változni fog, tevékenységünket folyamatosan az élethez igazítjuk. 
– A lakosság fog valamit érzékelni abból, hogy új vezető került a 
kapitányság élére? 
Természetesen. A dílerekre még az eddiginél is nagyobb figyelmet fogunk 
fordítani. Az ügyészséggel együttműködve mindenkire le fogunk csapni. 
Ez egy folyamatos harc, nem adjuk fel, megyünk előre és indítjuk és re-
ményeim szerint eredményeim szerint be is fogjuk fejezni a nyomozása-
inkat. Igaz ez az online csalásokra is. Hatalmas propaganda szükséges ah-
hoz, hogy a lakosság figyelmét felhívjuk az interneten elkövetett vissza-

élésekre. Ez főként az idősebb korosztálynál okoz gondot, elsősorban rájuk 
fogunk összpontosítani. Az ő esetükben különösen fontos a figyelemfel-
hívás. Viszont az is igaz, hogy a csalók egyre kifinomultabb módszerekkel 
próbálkoznak, így nem árt, ha mindenki résen van és tájékozódnak a kü-
lönböző rendőrségi felületeken. Ezenkívül az apróbb szabálysértésekre is 
reagálni fogunk, legyen bármennyire jelentéktelen. Példának okáért, ha 
egy bevásárlóközpont parkolójában két személygépkocsi összekoccan és 
azt be is jelentik, akkor a kollégáimnak kötelességük intézkedni. 

A helyi médiával is erősebb kapcsolatot szeretnék kialakítani. Szeretném fel-
hívni a szerencsi lakosok figyelmét, hogy havi rendszerességgel részt fogunk 
venni a Zemplén FM rádió pénteki 9 órától kezdődő „rendőr munka” című 
élő műsorába. Érdemes hallgatni mert sok érdekesség elhangzik kizárólag 
a térség aktuális rendészeti problémáival és megoldásaival foglalkozik. 
– A lakosság részéről személyesen is megkereshetik Önt? 
Természetesen, hiszen a rendőrség feladat azért van, hogy az állampol-
gároknak az életét és a biztonságát garantálja. A lakosság problémáival 
foglalkozni kell, ez a kötelességünk. Nem azt kell nézni, hogy nekünk mi 
a kényelmes vagy mi az egyszerűbb. Az embereknek lehetnek problémái, 
az most nem számít kisebb vagy nagyobb, a lényeg az, hogy segítségért 
fordulnak hozzánk. Nekünk meg kutyakötelességünk segíteni. Minden 
hónap első hétfőjén tartom majd a fogadóórámat itt a Szerencsi Rend-
őrkapitányságon. Az új jogszabály szerint ez már nem kötelező, de én 
ragaszkodom hozzá. 
– Mit szeret csinálni a szabadidejében? 
Ha időm engedi akkor focizok a barátokkal Miskolcon, emellett szeretek 
még kertészkedni. Erdőbényén van egy telkem, ott gondozom a növé-
nyeket. Az egyre melegebb időjárás miatt pár éve úgy döntöttem, hogy 
ültetek pár egzotikus növényt a kertben. Kezdetnek citromfával próbál-
koztam, ami meglepően jól viseli a hazai klímát. A jövőben olajfát és 
kínai pálmát is szeretnék majd ültetni és gondozni.

Egy összeszokott, tapasztalt gárdát vettem át  
Keresztesi János rendőrkapitánytól.

Most szeretném leszögezni, hogy több rend-
őrt fogok járőrözésre küldeni, ha szükséges 
akkor gyalog fognak szolgálatot teljesíteni. 
Fontosnak tartom kollégáim jelenlétét a köz-
területeken, hiszen már önmagában ennek 
hatalmas a visszatartó ereje. A legtöbb garáz-
daságnak már ezzel elejét lehet venni.

Keresztesi János rendőr ezredes, rendőrségi főtanácsos, 
a Szerencsi Rendőrkapitányság jelenlegi vezetője szep-
tember 1-jével szolgálati beosztása ellátása alól mente-
sült és megbízással a Sárospataki Rendőrkapitányság ve-
zetői feladatkörét fogja ellátni. Helyére dr. Dsupin Róbert 
(fotónkon) rendőr ezredes, rendőrségi főtanácsos érke-
zett, aki korábban a Sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányság 
vezetője volt. A váltásra egy 2015-ös jogszabály miatt volt 
szükség, amely kimondja, hogy a kapitányságvezetők egy 
szolgálati helyen csak két ciklust tölthetnek be.

DR. DSUPIN RÓBERT AZ ÚJ RENDŐRKAPITÁNY
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2024 nyarán sem tétlenkedtek a Bocskai István 
Katolikus Gimnázium és Technikumban, hiszen 
a fenntartó Egri Főegyházmegye jóvoltából szá-
mos olyan fejlesztés tudtak megvalósítani, mely 
a diákok és pedagógusok mindennapjait teszik 
szebbé, komfortosabbá. A közel 100 millió forin-
tos anyagi támogatásból megvalósult a főépület 
aulája fölötti tetőrész teljes körű szigetelése, a 
belső mennyezet hosszú évtizedek alatt elöre-
gedett lambéria borításának korszerűsítése. A 
tágas belső tér ezáltal világosabbá vált, biztosít-
va ezzel a megfelelő környezetet az iskolai ren-
dezvények lebonyolításához. Befejeződtek a ko-
rábban lezajlott energetikai beruházás utómun-
kálatai, és a tetőn elhelyezett napelemek, a jól 
szigetelő nyílászárók már érezhetően csökken-
tették az intézmény energia költségeit. Az elhe-
lyezett klíma berendezések pedig mind a tan-

termekben, mind az aulában érezhetően elvisel-
hetőbbé tették a tanévkezdés forró napjait. Szá-
mos tanterem festése valósult meg, a második 
emeleten és a földszinten új beépített szekré-
nyek kerültek elhelyezésre. Ezen fejlesztések 
megvalósulását a jótékonysági bált támogató 
számos szülőnek, magánszemélynek, vállalko-
zásnak és cégnek köszönheti az intézmény. Új 
bútorzat került az intézmény gazdasági irodájá-
ba, és megújult a tanári szoba is, ahol a gyönyö-
rű régi parkettát korszerű módszerekkel sikerült 
felújítani, megőrizni. A diákönkormányzat kez-
deményezésére egy korszerű, teljes épületre ki-
terjedő iskolarádiós hálózat került kiépítésre. Az 
intézményben működő kamera rendszer cseré-
jére is támogatást kapott a gimnázium. Az ön-
védelmi edzések helyszínéül szolgáló tatami te-
rem is új oldalfal burkolatot kapott. Ezen beru-

házásokon túl irodai számítógépek, oktatást tá-
mogató eszközök beszerzése is megtörtént. 
Gaszperné Tilman Edina igazgató asszony tájé-
koztatta lapunkat arról, hogy jelentős lépést tet-
tek azért, hogy a szeptember 2-án hozzájuk ér-
kező 430 diákot megfelelő, egyre korszerűbb 
környezet fogadja. Idén először indították el 
technikumi képzés keretén belül a rendészet-
közszolgálat ágazati osztályt. Új tanévet kezd az 
intézmény, új kollégákkal, új lendülettel és új fel-
adattal… amelyhez minden diákra, dolgozóra 
kérik a Jóisten bőséges áldását. 
 

Megtelt élettel  
a Szent Kinga Tagóvoda 

2024. szeptember 2-án nem csak a gimnázium 
ajtaját tárták ki a diákok előtt, hanem kitárta ka-
puit a Szent Kinga Tagóvoda is, ahol minden ott 
dolgozó nagy szeretettel várta az érkező pici 
óvodásokat. Hálás az intézmény mindenkinek, 
aki augusztus hónapban mindent megtett azért, 
hogy már szeptember első napjaitól fogadhas-
sák a boldog gyerekeket. A város szívében lévő 
egykori plébánia kibővített épülete, 1000 négy-
zetméteren, 4 csoportszobában, hatalmas ud-
varral, tornaszobával, sószobával, foglalkoztató-
val és tágas aulával rendelkező épületben kezdte 
meg működését. Az Egri Főegyházmegye fenn-
tartóként, jóval a kötelezően előírt követelmé-
nyek felett látta el eszközökkel az intézményt. 
Rengeteg játék, fejlesztő eszköz, mobil interak-
tív tábla, sportszerek, valamint számos kültéri 
játékkal felszerelt udvar biztosítja a gyerekek 
mindennapi fejlesztését, vidám óvodás életét. A 
tárgyi feltételek mellett magas színvonalú szak-
mai munkára garancia Tarnóczi Erzsébet óvoda-
vezető asszony több évtizedes szakmai tapasz-
talata, elköteleződése, hite és hivatástudata. Ezt 
erősítik az óvoda dolgozói közösségében vele 
együtt szerepet vállaló óvónők, dajkák és tech-
nikai dolgozók, akik már az első napoktól kezdve 
hihetetlen kreativitással, és lelkesedéssel kezd-
tek a közös munkához. Hálát adunk a sok mo-
solygós gyermekért, és szívünket örömmel tölti 
el, hogy a szülők az óvoda választott értékrendje 
mellett köteleződtek el.  
Az eddig eltelt idő alatt kapott visszajelzések 
megerősítenek minket abban, hogy minden küz-
delem, nehézség és erőfeszítés feledésbe merül 
amikor a pedagógus és a vele együtt dolgozók 
boldog gyerekekkel, és elégedett szülőkkel ta-
lálkoznak. Az eddig beiratkozott 82 gyermek is 
nagy izgalommal készül közös ünnepünkre, az 
óvoda megáldására. 2024. október 18-án Excel-
lenciás és Főtisztelendő dr. Ternyák Csaba egri 
érsek megáldja a Bocskai István Katolikus Gim-
názium, Technikum és Óvoda Szent Kinga Tagó-
vodájának épületét.  

Az iskola vezetősége

A Bocskai István Katolikus Gimnázium és Technikum nyara a fejlődés és meg-
újulás jegyében telt, számos infrastrukturális fejlesztés valósult meg az Egri 
Főegyházmegye támogatásával. A diákokat és pedagógusokat modern, ener-
giatakarékos környezet várja az új tanévben. Az intézmény nemcsak a gim-
názium, hanem a Szent Kinga Tagóvoda megnyitásával is bővült, amely már 
a legkisebbek számára is biztosítja a színvonalas nevelés feltételeit – tájé-
koztatta szerkesztőségünket az iskola vezetősége. 

BECSENGETTEK A BOCSKAIBAN

Tanévnyitó a Bocskaiban

A katolikus óvoda is megkezdte működését
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Szeptember első hetében a „kis dolgokat tenni nagy szeretettel” gondolat 
jegyében telt minden nap. Reggelenként Teréz anya verses imái és gondo-
latai hangoztak el az iskolarádióban az örömről, a békéről, mások megse-
gítéséről, a szeretetről. Minden témához pedagógusok kapcsolódtak a sze-
mélyes gondolataikkal, történeteikkel. A meghitt napindító gondolatokhoz 
a diákok úgy kapcsolódtak, hogy az aulában lévő paravánokra tűzhették ki 
témánként a saját gondolataikat. 
A hét izgalmas, bensőséges eseménye az osztályközösségek közötti szere-
tetjáték volt. A tanévnyitó ünnepség végén minden osztály képviselője ki-
sorsolta, hogy melyik osztályközösségnek fognak a hét folyamán valamilyen 
jócselekedettel kedveskedni. Ez a játék is arra nevel, hogy adni az egyik leg-
nagyobb öröm! Saját készítésű könyvjelzők, sütemények, szeretetvendég-
ségek csaltak mosolyt az arcokra. Segíteni egy elsősnek a táskát vinni vagy 
cipőt húzni, megteríteni az ebédlőben... Csupa pénzben nem mérhető oda-
figyelés, mely szebbé tette a hétköznapokat. A tanévnyitó szentmiséken Te-
réz anya életpéldájáról szólt a prédikáció. 
A hét zárásaként a lelki percek keretében Marosi Balázs káplán atya és az 
iskola pedagógusai a szeretet erejéről beszéltek. Ezt követően az iskola kö-

zössége Kalkuttai Szent Teréz színeit viselve kék-fehérbe öltözött, hogy egy 
közös futással fejezzék ki az összetartozásukat. Egy megható felajánlás ér-
kezett az iskola egyik tanulójának, Jakab Noéminek a családjától: egy már-
ványlapon a védőszent imája olvasható. 
Az emlékhét beteljesítette a szándékot, hiszen jósággal, szeretettel, a mások 
szolgálatával tehetjük szebbé a világot magunk körül. 

Az iskola vezetősége

A Bolyai János Katolikus Általános Iskola közössége a ha-
gyományokat megőrizve idén is egy egész hetes rendez-
vénysorozattal ünnepelte meg védőszentjük, Teréz anya 
liturgikus születésnapját, szeptember 5-t. A Kalkuttai 
Szent Teréz-hét eseményeit a cselekvő szeretet, az önzet-
len szolgálat, az egymásra való odafigyelés ölelte át.

KALKUTTAI SZENT TERÉZ-HÉT A BOLYAIBAN

A Bolyai iskola egy egész hetes rendezvénysorozattal ünnepelte meg vé-
dőszentjük születésnapját

Több évtizedes kiemelkedő tehetséggondozó 
munkánk elismeréseként kapta intézményünk e 
jeles címet. Ezzel a hazai tehetséggondozás elit-
jéhez tartozva, a tehetségek felkarolása, fejlesz-
tése, ösztöndíjakkal való támogatása, pályázato-
kon való meghívásos részvétel valósulhat meg. 
Régen vártunk már erre, hogy tovább bővíthes-
sük lehetőségeinket. 2011-től Kiváló Akkreditált 
Tehetségpontként működve hat területen vég-
zünk különböző műhelyekben tehetséggondo-
zást. 2015-től Európai tehetségpontként, 2017-
től Kistérségi Tehetség Központként a régióban 
is segítjük a munkát. 2024-től a Felső-magyaror-
szági Református Iskolák Tehetség Tanácsának a 
munkáját fogjuk össze és jogi hátteret biztosítunk 
a tanácsnak. A kitüntető címet 2024. szeptember 
18-án vehettük át az Innovációs és Kulturális Mi-
nisztériumban dr. Varga-Bajusz Veronika felsőok-
tatásért, szak- és felnőttképzésért, fiatalokért fe-
lelős államtitkár asszonytól. 
A „Minősített Tehetséggondozó Műhely” címet 
olyan köznevelési intézmények viselik: amelyek 
elkötelezettek a szakmai minőség mellett, kie-
melten tehetséges tanulók gondozását támoga-
tó szakmai csoportjuk és programjuk van, tehet-
séggondozó tevékenységük dokumentáltan 
nagy múltra tekint vissza, komplex tehetséggon-

dozó programokat működtetnek, segítik az in-
novációk helyi multiplikálását, bekapcsolódnak 
térségük tehetségekkel foglalkozó szereplőinek 
hálózati együttműködésébe és saját földrajzi kör-
nyezetükben mintaintézményi szerepkört tölte-
nek be. 
A Minősített Tehetséggondozó Műhelyek a velük 
együttműködésben résztvevő köznevelési intéz-
mények számára nyújtott szakmai konzultáció, 
illetve a tanulók számára biztosított mentori te-
vékenységek mellett részt vesznek a helyi tehet-
ségprogramok kidolgozásában, a tehetségszűré-
si-, azonosítási rendszerek bevezetésében, támo-
gatják az intézményi szaktanácsadási tevékeny-
séget és bekapcsolódnak rendezvények szerve-
zésébe. A műhelyek országos hálózatban mű-
ködnek együtt annak érdekében, hogy minden 
tehetséges tanuló az igényeinek, képességeinek 
legmegfelelőbb egyéni fejlesztésben részesüljön, 
amennyiben szükséges az alul teljesítés leküzdé-
séhez segítséget kapjon, az őket támogató pe-
dagógusok pedig akkreditált pedagógus-tovább-
képzéseken, mentorképzéseken, szakmai taná-
csadáson vehetnek részt. 
A Minősített Tehetséggondozó Műhelyek több-
letfeladataik ellátásához anyagi, illetve komplex 
szakmai támogatást kapnak. A műhelyek szol-

gáltató tevékenységei rendszeresen monitoro-
zásra kerülnek, így az intézmények maguk is 
rendszeres szaktanácsadásban, és szakmai, mód-
szertani támogatásban részesülnek. 
Igyekszünk a megtisztelő, felelősségteljes címek-
nek a legjobb tudásunk szerint megfelelni. Ta-
pasztalatainkkal, szakmai tudásunkkal a több év-
százados múltra visszatekintő református tehet-
séggondozás szellemiségét továbbvinni, erősíte-
ni. A ránk bízott talentumokat felvértezni az előt-
tünk álló kihívásokra, mint Minősített Tehetség-
gondozó Műhely. Az iskola vezetése

Minősített Tehetséggondozó Műhely lett a Szerencsi Rákóczi Zsigmond Re-
formátus Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és 
Óvoda – adott tájékoztatást az intézmény.

MINŐSÍTETT TEHETSÉGGONDOZÓ MŰHELY LETT A RÁKÓCZI

A Rákóczi iskola vezetősége átvette a címet
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Házasságkötés 2024.08.24.-2024.09.23. 
Tóth Dávid és Budinszky Xénia Krisztina, Mészáros Károly Marcell 
és Bobkó Enikő, Nagy Bence és Karasz Flóra Klaudia.

ANYAKÖNYVI HÍREK

HULLADÉKNAPTÁR 
(2024. OKTÓBER 1-31.) 

Kommunális hulladékszállítás időpontjai: október 1; 7-8; 14-
15; 21-22; 28-29. 
Szelektív hulladékszállítás: október 7-8; 21-22. 
Zöldhulladék szállítás: október 1; 14-15; 28-29. 
Üvegszállítás: augusztus 15.

SZERENCSI hírekhírek KRÓNIKA12

ELADÓ INGATLAN: Szerencsen a központban szintes családi ház eladó. 4 
szoba, nappali, 2 fürdő, 2 WC, konyha, széles folyosó, kazánház 3 féle fűtés: 
klíma, gáz, vegyestüzelés. 1 nagy helyiség spájznak, lomtár. Kövezett udvar, 
kis kert gyümölcsfákkal. Szerencs, Bényei út 4/A. Tel.: +36/70-681-7775. 
VÁSÁROLOK RÉGISÉGEKET: Továbbá képeslapokat, kitüntetéseket (jelvé-
nyeket, kitűzőket), régi iratokat, porcelánokat, fém-, papírpénzeket (akár öm-
lesztve), katonai dolgokat (kard, szurony, egyenruha), képregényeket, festmé-
nyeket, órákat, zsebórákat, régi játékokat. Hagyatékok, gyűjtemények azonnali, 
készpénzes felvásárlása! Hívására házhoz megyek! Hívjon bizalommal! Tel.: 
+36/30-134-6205.

SZERENCSI POLGÁRMESTERI HIVATAL 
Cím: 3900 Szerencs, Rákóczi út 89. Tel.: (47) 565-200. A hivatal ügyfélfo-
gadási ideje: hétfő: 8–12 óráig, szerda: 8–12 és 13–16 óráig, péntek: 8–
12 óráig. Fogadóórák: Nyiri Tibor polgármester: minden szerdán 14 órától, 
előzetes időpont-egyeztetéssel: Tel.: (47) 565-202. 
 
ÜGYELETES GYÓGYSZERTÁRAK 2024. OKTÓBER 
Oroszlán Gyógyszertár 
2024. szeptember 30. – 2024. október 6., 2024. október 28. – 
2024. november 3. Cím: Szerencs, Bekecsi út 8. Tel.: (47) 361 433. Nyit-
vatartás: hétfő-péntek 8-17 óra. Ügyeleti nyitvatartás: hétköznap 8-19 
óra, szombat-vasárnap 8-14 óra. Készenlét: naponta 22 órától másnap 
reggeli nyitásig (orvosi ügyelet igénye szerint). 
Alba Gyógyszertár 
2024. október 7-13. Cím: Szerencs, Rákóczi út 102. Tel.: (47) 361-530. 
Nyitvatartás: hétfő-péntek: 8-17 óra, szombat: 8-12 óra. Ügyeleti nyitva-
tartás: 17-22 óra. Készenlét: naponta 22 órától másnap reggeli nyitásig 
(orvosi ügyelet igénye szerint). 
Szerencs Gyógyszertár 
2024. október 14-20. Cím: Szerencs, Gyár út 40. (Tesco Áruház). Tel.: 
(47) 560-302, (47) 560-303. Nyitvatartás: hétfő-szombat: 8-20 óra. A nyi-
tott ajtó melletti ügyelet az áruházhoz igazodik. Készenlét: naponta 22 
órától másnap reggeli nyitásig (orvosi ügyelet igénye szerint). 
Centrum Gyógyszertár 
2024. október 21-27. Cím: Szerencs, Rákóczi út 75. Tel.: (47) 362-054. 
Nyitvatartás: hétfő-péntek: 7.30-19 óra, szombat: 7.30-11.30 óra. Ügyeleti 
nyitvatartás: 7.30–15.30 óra. Készenlét: naponta 22 órától másnap reggeli 
nyitásig (orvosi ügyelet igénye szerint).
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Az első napirendi pontban Kovács Enikő, a Gazdálkodási és Városfejlesz-
tési Iroda gazdálkodási csoportvezetője ismertette azt az előterjesztést, 
ami a 2024. évi költségvetés módosítására irányult. „Szerencs Város Ön-
kormányzata és intézményei vonatkozásában 2024-es költségvetésre vo-
natkozóan első alkalommal nyújtunk be módosítási javaslatot, amelyet 
a pénzmaradvány, illetve az állami finanszírozás és ennek kiadási vonzatai 
tettek indokolttá” – mondta Kovács Enikő. Lapunk korlátozott hasábjai 
miatt itt nem ismertetjük a teljes 48 oldalas dokumentumot, azonban 
ez bárki számára elérhető a szerencs.hu weboldalon. A testület végül 
egyhangúan megszavazta a módosítást. A második napirendi pontban 
tájékoztató hangzott el a 2024. évi költségvetés I. féléves teljesítéséről, 
amit szintén Kovács Enikő ismertetett. A 77 oldalas dokumentum ugyan-
csak részletesen ismerteti a kiadásokat és a bevételek arányát. A beszá-
molót végül minden képviselő elfogadta. A továbbiakban szintén Kovács 
Enikő maradt az előadói székben, aki most a gazdálkodás aktuális hely-
zetéről számolt be. A 4. oldalas előterjesztés szintén megtalálható a vá-
ros weboldalán. Negyedik napirendi pontként a Szerencsi Városgazda 
Nonprofit Kft. 2024. évi féléves beszámolójának elfogadását tárgyalták, 
amit Tóth István ügyvezető ismertetett. A 14 oldalas előterjesztés rész-
letesen bemutatta a társaság bevételeinek és kiadásainak alakulását. A 
képviselők egyhangúan elfogadták a beszámolót. A következő napirendi 
pontként a Szerencsi Városüzemeltető Nonprofit Kft. 2024. évi féléves 
beszámolójának elfogadását tárgyalták, amit Takács M. István ügyvezető 
ismertetett. A 6 oldalas dokumentum itt is ismerteti a bevételeket és ki-

adásokat, amit végül minden képviselő elfogadott. Az egyebek napirendi 
pontban tárgyalták továbbá a Szerencsi Szakképzési Centrum kérelmét 
az épületfelújítási munkálatokkal kapcsolatban és az előzetes hozzájá-
rulást a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2025-ös fordulójához. Továbbá szó esett a rendőrkapitányság új vezető-
jének kinevezéséről, a Tiszáninneni Református Egyházkerület hozzájá-
rulási kérelméről az épületfelújítási munkálatokhoz, valamint egy állapot-
jelentésről a Szerencsi Városi Tanuszoda légtechnikai korszerűsítését érin-
tő kivitelezési munkálatokról. A képviselő-testületi ülés teljes egészében 
megtekinthető a Szerencsi Hírek YouTube csatornáján.

Kupa Mihály Budapesten született 1941. 
április 3-án. 1958-ban összeesküvés vádjá-
val 10 hónapi börtönre ítélték. 1959 és 1969 
között a Chinoin Gyógyszergyárban dolgo-

zott, 1965-től a Mikrobiológiai Laboratórium kísérleti üzemének vezetője 
volt. Közben levelező tagozaton leérettségizett, esti tagozaton pedig el-
végezte a közgazdaságtudományi egyetem elméleti közgazdaságtudo-
mányi szakát. 1975-ben doktorált. 1969 és 1975 között a Központi Sta-
tisztikai Hivatal (KSH) munkatársa volt, infrastruktúrával és pénzügyi sta-
tisztikával foglalkozott. 1975-től a Pénzügykutatási Intézetben dolgozott, 
1984-től a Pénzügyminisztérium munkatársaként pénzügypolitikával, adó-
politikával, majd az államháztartás reformjával foglalkozott. 1990-ben a 
világ egyik legnagyobb pénzügyi tanácsadó cégének, a DRT Hungary bu-
dapesti irodájának vezetője lett, és Rabár Ferenc akkori pénzügyminiszter 
tanácsadójaként tevékenykedett. Rabár Ferenc utódjaként 1990. decem-
ber 20. és 1993. február 11. között pénzügyminiszter volt. Funkciójából 
adódóan ő volt a kormány gazdasági kabinetjének elnöke, az Európai Új-
jáépítési és Fejlesztési Bank (EBRD) kormányzótanácsának alelnöke, vala-
mint az Nemzetközi Valutalap (IMF) és a Világbank Közgyűlésének elnöke.  
1991-ben időközi országgyűlési választáson a Magyar Demokrata Fó-
rum (MDF) támogatásával indult Borsod-Abaúj-Zemplén megye 11. 

számú egyéni választókerületében, megválasztása után az MDF par-
lamenti frakciójához csatlakozott. 1993-ban kilépett az MDF-frakció-
ból, a ciklus végéig független képviselőként dolgozott. 1994-ben füg-
getlen országgyűlésiképviselő-jelölt volt, de mandátumot nem szer-
zett. Az 1998-as országgyűlési választáson sikeresen indult Szerencsen 
független képviselő-jelöltként, 2002-ig volt parlamenti képviselő. Kupa 
Mihály 1990. december 20. és 1993. február 11. között volt a rendszer-
váltás utáni Antall-kormány pénzügyminisztere, ő volt a magyar kor-
mány gazdasági kabinetjének elnöke, az Európai Újjáépítési és Fejlesz-
tési Bank (EBRD) kormányzótanácsának alelnöke, valamint az Nem-
zetközi Valutalap (IMF) és a Világbank Közgyűlésének elnöke. 
2001-től 2007-ig az általa alapított Centrum Párt elnöke volt. 1993-tól 
a budapesti Közgazdaságtudományi Egyetem docense volt. 1980-ban 
jelent meg A jövedelemelosztás, költségvetés, gazdasági folyamatok 
című könyve, 1987-ben pedig A személyi jövedelemadó Magyarorszá-
gon című munka szerkesztője volt. 1991-ben 1956-os Emlékéremben 
részesült, 2003-ban Heller Farkas-díjat, 2009-ben Húszéves a Köztár-
saság Díjat kapott. 2018-ban a Magyar Sclerosis Multiplexes Betege-
kért Alapítvány kuratóriumának tagja lett. A Zempléni Településszö-
vetség alapító tagja, és örökös tiszteletbeli elnöke. 

(Fotó: Kállai Márton / MTI)

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-Testülete augusztus 29-én tartotta soron következő ülését. A grémium 
tárgyalta többek között a 2024. évi költségvetés módosítását, a gazdálkodás aktuális helyzetét és a csatlakozási 
hozzájárulást a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2025. évi fordulójához. Az alábbi-
akban röviden összefoglaljuk, hogy miről tárgyaltak az ülésen. 

Nyolcvanhárom éves korában, családja körében meghalt Kupa Mihály közgazdász, politi-
kus, volt pénzügyminiszter – tudatta családja szeptember 2-án az MTI-vel.

Az augusztus 29-ei testületi ülésen több fontos előterjesztést is tárgyaltak

VÁROSHÁZI NAPLÓ

IN MEMORIAM KUPA MIHÁLY
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Kardos Sándorné 
(fotónkon), a klub 
vezetője, egy elkö-
telezett közösség-
vezető, aki az évek 
során számos prog-

ramot szervezett, 
hogy a klubtagok számá-

ra tartalmas és aktív kikapcsolódást biztosítson. 
A klub 2012-ben alakult és azóta a tagok rend-
szeresen találkoznak minden csütörtök délután 
három órakor a Rákóczi-vár kaszinótermében. A 
heti összejövetelek változatosak: előadásokat tar-
tanak különféle történelmi és irodalmi esemé-
nyekről, valamint kirándulásokat szerveznek. „Ez 
egy élethosszig tartó tanulás, ami nagy dolog szá-
munkra” – mondta Kardos Sándorné. Az elmúlt 
években a technológiai fejlődés is előtérbe került, 
így a klub tagjai már tableteken és telefonokon 
keresztül is tartják a kapcsolatot egymással.  
A klub életének egyik fő része a kirándulások 
szervezése, amelyeket évente átlagosan három-
szor szerveznek. A tagok Pécstől Sopronig, Kas-
sa és Debrecen között sok helyre eljutottak, így 
nemcsak Magyarországot, de határon túli hely-
színeket is meglátogattak. „Nagyon várjuk a kö-
vetkező kirándulást, amit Nagyváradra szerve-
zünk, bár pénzünk nincs sok, mégis sikerült meg-
szervezni az utat, azért, hogy a klubtagok része-
sülhessenek némi örömben” – folytatta Kardos 
Sándorné. A klubnak nincs jelentős anyagi for-
rása, mivel nonprofit szervezetként működnek, 

így tagdíjakból és alkalmi támogatásokból gaz-
dálkodnak. A költségek minimalizálása érdeké-
ben a klub tagjai nagy rugalmassággal és össze-
tartással oldják meg a szükséges feladatokat. A 
közös kirándulások és kulturális programok mel-
lett a klub tagjai rendszeresen részt vesznek he-
lyi rendezvényeken is. Előszeretettel kapcsolód-
nak be olyan kulturális eseményekbe, ahol kö-
zösen egy főzőcsapatként indulhatnak, mivel 
nagyon szeretnek finom ételeket készíteni. Az 
összejövetelek során nemcsak az aktuális ese-
ményekről beszélnek, hanem megemlékeznek a 
magyar történelem és kultúra jeles alakjairól is. 
A tagok rendszeresen közösen látogatnak a to-
kaji színházba, kiállításokra, múzeumokba, ezzel 
is hozzájárulva szellemi frissességük megőrzé-
séhez. „Ez a klub nemcsak az evésről, ivásról 

szól, hanem elsősorban a kultúráról” – emeli ki 
Kardos Sándorné. 
A klub azonban már nem olyan aktív, mint a 
kezdetekkor, hiszen az idő múlása, a tagok élet-
kora és egészségi állapota is hatással van a te-
vékenységekre. A kezdeti lendület némileg 
alábbhagyott, de a közösség továbbra is igyek-
szik fenntartani a klub működését és új tagok 
csatlakozását is örömmel fogadják. Az Öreg a 
Nénikéd Klub egy olyan hely, ahol az idősebb 
generáció tagjai közösségre találnak, tanulnak, 
utaznak és emlékeznek. Az évek során számos 
változás történt, de a közösség ereje és az egy-
más iránti törődés változatlan maradt. Az Öreg 
a Nénikéd Klub minden új tagot szívesen lát so-
raiban, minden csütörtökön megtalálhatók a 
Rákóczi-vár kaszinótermében.

Az Öreg a Nénikéd Klub 12 éve mű-
ködik, jelenleg 24 aktív taggal ren-
delkeznek, akik hetente egyszer ta-
lálkoznak, hogy megosszák egymás-
sal életük örömeit, nehézségeit és 
közösen töltsenek egy kis időt.

ÉLET AZ ÖREG A NÉNIKÉD KLUBBAN

A klub tagjai rendszerint a kaszinóteremben találkoznak

Az Öreg a Nénikéd Klub tagjai szeptember 12-én megbeszélést tartottak
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Kádas Istvánné (fo-
tónkon) 2016-ban 
vette át a Városi 
Nyugdíjas Klub ve-
zetését, amikor az 
előző vezető el-

hunyt. A klub jelenleg 
pont annyi tagot számlál, 

ahány éves lesz hamarosan, azonban ebből csak 
25-30 fő az, aki valóban részt vesz minden prog-
ramon. Az összejövetelek kedden és pénteken 
vannak, délután kettőtől négyig. A tagok sokféle 
tevékenységet végeznek: társasjátékoznak, ver-
seket olvasnak, vagy éppen közös énekléssel, 
tánccal töltik az időt. „A várban megrendezett 
rendezvényeken, eseményeken és koszorúzáso-
kon mindig képviseltetjük magunkat. Remek 
kapcsolatot ápolunk Király Judittal is, az intéz-
mény vezetőjével” – mondta Kádas Istvánné. 
Nemcsak a közös éneklés, de még a sport is he-
lyet kap a programban. Minden alkalmat egy 
húsz perces torna nyit meg, amely a testmozgást 
segíti elő, és a résztvevők egészségére vigyáz. A 
jó időben pedig színházba is járnak. Leginkább a 
Miskolci Nemzeti Színházba látogatnak, hiszen ez 
könnyen megközelíthető vonattal és villamossal, 
ráadásul életkorukból adódóan ingyen utaznak. 
Az így megspórolt pénzt másra tudják fordítani. 

A klub minden évben megtartja a legfonto-
sabb ünnepeket. Saját karácsonyi összejövelt, 
farsangi bált és nőnapot rendeznek. Az irodal-
mi napok keretében a költészet napját is meg-
ünneplik, amely során a tagok maguk olvas-
nak verseket. Kádas Istvánné különösen ügyel 
arra, hogy mindenkinek megfelelő programot 
szervezzen. A klub tagjai gyakran járnak kirán-
dulni, ha van elegendő támogatás akkor bu-
szos utazásokat is szerveznek. Az utóbbi évek-
ben meglátogatták többek között a Tisza-tó 

környékét, Mezőkövesdet és Aggteleket is. 
„Mindig igyekszünk olyan kirándulásokat szer-
vezni, ahol a szépkorúak kikapcsolódhatnak és 
új élményeket szerezhetnek” – folytatta Kádas 
Istvánné. 
Az elnök számára nemcsak az aktív tagok 
fontosak, hanem azok is, akik betegség miatt 
nem tudnak részt venni az összejöveteleken. 
Velük telefonon tartja a kapcsolatot. „Meg-
hallgatom őket, ha bántja őket valami, vagy 
ha egyszerűen csak társaságra vágynak én 
mindig rendelkezésre állok” – hangsúlyozta 
az elnök. Az ilyen kapcsolattartásnak is kö-
szönhető, hogy a Városi Nyugdíjas Klub egy 
szoros, egymásra figyelő közösségként mű-
ködik. A programok mellett születésnapokat, 
névnapokat is közösen ünnepelnek, ezek pe-
dig mindig különleges alkalmak. Ilyenkor 
több időt töltenek együtt ezért ezt már az el-
múlt években felújított Közösségi Házban 
tartják, ahol akár egész napra maradhatnak. 
A Városi Nyugdíjas Klub egy igazi közösségi 
család, ahol a szépkorúak aktív, tartalmas 
életet élhetnek. Az összetartás, a közös prog-
ramok és kirándulások, valamint a szeretet-
teljes légkör mind hozzájárulnak ahhoz, hogy 
a klub tagjai boldogan töltsék napjaikat. 
Ahogy Kádas Istvánné mondja: „Ez nem csak 
egy klub, ez egy második család” – zárta 
gondolatait az elnök. A klub minden szeren-
csi és ondi nyugdíjast nyitott ajtókkal vár, 
bárki elmehet a foglalkozásokra, amit min-
den kedden és pénteken tartanak délután 2 
órától a Rákóczi-várban.

A Városi Nyugdíjas Klub közel 35 
éves múltra tekint vissza. Minden hé-
ten kétszer találkoznak a Rákóczi-vár 
egyik termében. A klub közössége 
nemcsak a város szerves részét ké-
pezi, hanem az itt élő idősek számára 
szinte második otthon is.

A VÁROSI NYUGDÍJAS KLUB SZÍNES VILÁGA

Hetente kétszer találkoznak a Városi Nyugdíjas Klub tagjai

Minden foglalkozáson helyet kap egy kis társasjáték
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JUBILÁLT A SZERENCSI KARATE BAJNOKSÁG

Szerencs Város Önkormányzatának támogatásával az idén is a Kulcsár Ani-
ta Sportcsarnok adott otthon a rangos felkészítő bajnokságnak. Varga Ka-
talin, a Szerencs VSE Karate Szakosztály vezetője és egyben az esemény 
szervezője elmondta, hogy hosszú utat tettek meg a kezdetek óta. „Tizedik 
alkalommal rendezzük meg ezt a bajnokságot, ami számunkra egy igazi 
jubileumi esemény. Bár a szervezés sok fáradtsággal jár, büszkeséggel tölt 
el, hogy idáig eljutottunk. A nevezési számok is azt mutatják, hogy nem 
hátrálunk meg, csak előre haladunk. Több mint 270 versenyző érkezett, 
350 feletti nevezéssel, hiszen sokan több kategóriában is indulnak. Nagy 
öröm, hogy a határon túlról is három klub képviselteti magát, összesen 
harminc versenyzővel” – mondta a szervező. Hozzátette: a résztvevők kö-
zött minden korosztály megtalálható volt, a legfiatalabb versenyző mind-
össze öt éves volt. A sportolók formagyakorlatokban, kötött- és szabad 
küzdelemben mérhették össze képességüket, amiket bírók pontoztak. 
Nyiri Tibor polgármester beszédében kiemelte: a szervezők, szülők segítők 
és maguk a sportolók elérték, hogy ennek az eseménynek már országos 
híre van. „Az elmúlt évek során a karate sportág Szerencset is felhelyezte 
a magyar sport térképére. Hálásak lehetünk azoknak, akik önzetlenül, anya-
gi ellenszolgáltatás nélkül dolgoznak azért, hogy ez így is maradjon. Külön 
öröm számomra, hogy ilyen sok gyermek és család jelen van a csarnokban. 
Ez azt mutatja, hogy van utánpótlás, van jövő” – mondta a polgármester. 
A városvezető külön megemlékezett a sportcsarnok névadójáról, Kulcsár 
Anitáról, aki a világ legjobb kézilabdázói közé tartozott és akinek szelleme, 
példája inspirációt jelent a mai fiatal sportolók számára is. 

A Magyar Karate Szövetség alelnöke, Juhász Ferenc szerint a karate egyre 
fontosabb sportággá válik Magyarországon, amit jól tükröz, hogy egyre 
több iskolában van jelen. „Szerencs városa is fontos bázisa ennek a fejlő-
désnek. Több évtizedes hagyománnyal rendelkezik itt a karate és a helyi 
szakosztály folyamatosan szép eredményeket ér el, még nemzetközi szinten 
is” – hangsúlyozta az alelnök.  
Az országos felkészítő bajnokság szinte egész nap tartott, párhuzamosan 
négy tatamin versenyeztek a sportolók. Az érmek, oklevelek átadása is fo-
lyamatos volt. A rendezvényen több elismerést is kiosztottak. Juhász Ferenc 
egri borral ajándékozta meg a szervezőket és bírókat az elmúlt évtizedben 
kialakult kiváló kapcsolatért. A sportágban elért kimagasló fejlődésért pedig 
Erdős Dóra 2. danos, Mészáros Zsolt 2. danos és Kiss Boglárka 1. danos 
diplomát vehetett át.

Jubileumi, tizedik alkalommal rendezték meg szeptember 
21-én Szerencsen az SKS Ippon Shobu Országos Felkészítő 
Bajnokságot.

AGYTORNA A VÁRBAN

Az agytornának ismét a szerencsi Rákóczi-vár adott otthont, ahol szep-
tember 21. és 22. között gyűltek össze rejtvényfejtő és sudoku rajongók. A 
Szerencsi Művelődési Központ és Könyvtár, Szerencs Város Önkormányzata, 
a Rejtvényfejtők Országos Egyesülete, valamint a Szerencsi Logiklub közös 
szervezésében a megmérettetés már nyolcadik alkalommal került megren-
dezésre. A két napos program során több mint 150 résztvevő mérte össze 
tudását. A verseny hivatalos megnyitóján Skorván József, a Szerencsi Logi-
klub elnöke köszöntötte a megjelenteket, majd Kasparek Évával, a Rejt-
vényfejtők Országos Egyesületének elnökével közösen ismertették a ver-
seny szabályait. Külön kitértek a mobiltelefonok és egyéb okoseszközökre, 
hiszen ezek használata kizárással járt.  
Ezt követően Nyiri Tibor polgármester is köszöntötte a jelenlévőket. Beszé-
dében rámutatott arra, hogy a rejtvényfejtő versenyek résztvevői egy nagy 
baráti társaságot alkotnak, ahol leginkább a találkozások örömét és a közö-
sen eltöltött időt élvezik. A városvezető ezt az összetartó közösséget állította 
szembe a mai társadalmi és politikai helyzetekkel, ahol gyakran hiányzik az 
emberek közötti figyelmesség és tisztelet. Nyiri Tibor legvégül örömét fejezte 
ki, hogy évről évre sikerül megrendezni ezt a versenyt majd sok sikert kívánt 
a résztvevőknek mind a verseny során, mind a mindennapi életben. 
Skorván József, a Szerencsi Hírek kérdésére elmondta: a versenyek célja az, 
hogy az embereket nemcsak fizikailag, hanem szellemileg is megmozgas-
sák. A rejtvényfejtés különösen az idősebb korosztály számára hasznos, 
mivel fejleszti az agyműködést és segít karbantartani a memóriát. Az ilyen 

események lehetőséget adnak arra, hogy az ország különböző pontjairól 
érkező versenyzők találkozhassanak és megmérettessék magukat. Bár a 
résztvevők többsége nyugdíjas korú volt, a versenyen a fiatalabb általános 
és középiskolás diákok is képviseltették magukat.  
A verseny négy kategóriában zajlott: kezdő, haladó, mesterjelölt és mester. 
A kezdő kategóriában hagyományos keresztrejtvényeket és egyszerűbb lo-
gikai feladatokat kellett megoldani, míg a mesterek számára már komo-
lyabb, összetettebb rejtvények jelentették a kihívást. A verseny során min-
den résztvevő önállóan oldotta meg a feladatlapokat. Az esemény végén 
a hibapontok és az időeredmények alapján hirdettek győztest. A legjobb 
teljesítményt nyújtó versenyzők plakettet, érmet és oklevelet kaptak, de 
minden résztvevő számára készült egy névre szóló emléklap. A versenyzők 
az ország minden szegletéből érkeztek, például Győrből, Pécsről, Békés-
csabáról, Balassagyarmatról és Budapestről. A szervezők nagy örömmel 
számoltak be arról, hogy a rejtvényfejtés iránti érdeklődés évről évre nő, 
és egyre több helyszínen rendeznek hasonló eseményeket, idén már Borsod 
megyében is három településen tartanak versenyt.

Az elmúlt évek hagyományait folytatva idén is megren-
dezésre került a Szerencsi Országos Rejtvényfejtő és Su-
doku verseny.

Látványos rugásokban nem volt hiány
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Ez az esemény igazi csemege volt mindazoknak, 
akik a veterán autók szerelmesei. A verseny célja 
nem a gyorsaságra, hanem a vezetéstechnikai és 
mentális felkészültség mérésére épült. A résztve-
vőknek szigorúan be kellett tartaniuk a 40-50 
km/órás átlagsebességet az egyes szakaszokon, 
amelyeket GPS-koordináták alapján jelöltek ki a 
szervezők. Az időméréses szakaszokon a legki-
sebb eltérésért is hibapontokat kaptak a verseny-
zők, így a siker kulcsa a pontosság és az állandó 
koncentráció volt. A rendezvény Sárospatak főte-
réről rajtolt, ahol a versenyzők péntek este egy 
ügyességi prológon mérték össze képességeiket. 
Az autók szlalomversenyen vettek részt, ahol a 
századmásodpercek is számítottak. A szombati 
napon a résztvevők Sárospatakról indultak és Tel-
kibánya, Mád, valamint a szlovákiai Reste érinté-

sével tértek vissza a kiindulási pontra. A második 
napon, vasárnap, az útvonal módosult: Sárospa-
takról Szerencsig haladtak, majd onnan vissza. Az 
átlagtartó versenyen veterán autók, youngtimerek 
és néhány „modernebb” autó is részt vett, ám a 
legtöbb jármű több mint 30 éves volt. A Régi Jár-
művek Egri Egyesületének versenyigazgatója és 

egyben a verseny szervezője Bartha Róbert szerint 
a korosabb járművek műszerezettsége jóval elma-
rad a mai modern autókétól, ami különösen nagy 
kihívást jelentett a résztvevőknek. „Modern autó 
révén megoldaná a tempomat, de itt nem ez a 
helyzet, itt minden a jobb lábra van bízva. Az át-
lagtól való eltérésért hibapont jár, így a legkisebb 
időbeli differencia is számít” – mondta Bartha Ró-
bert az esemény kapcsán adott interjújában. 
Az idei versenyre 24 jármű érkezett az ország 
minden tájáról, de Szlovákiából és Romániából 
is voltak nevezők. Az autók között megtalálha-
tó volt egy Ferrari 400i, Mercury Grand Marquis 
és egy Ford Destiny is. A rendezvény nemcsak 
a versenyzők számára nyújtott kihívást, hanem 
a nézőknek is különleges látványosságot bizto-
sított. Az autók patinás megjelenése és a vete-
rán járművek autentikus hangulata igazi időuta-
zást kínált mindenkinek, aki ellátogatott a sze-
rencsi Rákóczi-várba.

Az V. Zemplén Rallye Historic Regula-
rityt szeptember 21. és 22. között 
rendezték meg. A verseny vasárnapi 
szakasza érintette Szerencset is.

Skoda 440

Mercury Grand Marquis

V. ZEMPLÉN RALLYE

Köllő András szakosztályvezető tájékoztatása szerint az NB I-ben és az NB 
II-ben is erősödött a mezőny, ezért nehéz évnek néznek elébe. A szakosz-
tályvezető kitért arra, hogy mindkét szerencsi csapatnál volt változás. Az 
NB I-es gárdához társult Sárossy Balázs, aki mellett Köllő Ábel, Sánduly Le-
vente és Tamás Szabolcs maradt. Életkorukat tekintve még fiatalok, játé-
kerőben viszont nagyon erősek, hiszen az első fordulóban a szegedi ven-
dégeket felülmúlták 11-3 arányban. Az idei szezontól az NB II-es csapatot 
erősíti Zeller Gábor, aki mellett Begala Marian, Korály Tibor és Köllő András 
játszik. Az NB II-es gárda Vác gárdáját fogadta, akik ellen a győzelmet nem 
sikerült kivívni, hiszen 14-4 arányban maradt alul a szerencsi együttes. 
Egy héttel később a megyei játékosok is elkezdték a szezont. „Ebben az 
idényben is két megyei gárdával fogunk szerepelni, egy felnőtt és egy 
utánpótlás csapattal” – mondta Köllő András. Hozzátette: Ebben a fordu-
lóban is a rutin diadalmaskodott, hiszen a felnőtt csapat győzött, de az is 
látható, hogy nagyon ígéretesen fejlődnek a gyerekek. A szerencsi aszta-
litenisz szakosztály továbbra is azt a célt tűzte ki, hogy az utánpótlás foly-

tatódjon és fejlődjenek a fiatalok, valamint a tehetséges játékosok lehe-
tőséget kapjanak játszani a nemzeti bajnokságban. „Ezért nagyon fontos, 
hogy minél magasabb osztályban tudjunk játszani. NB I-ben vagy NB II-
ben, hogy a fiataloknak utat tudjunk mutatni, illetve kihívás elé is tudjuk 
állítani őket” – zárta az értékelést Köllő András szakosztályvezető.

Elkezdődött a 2024/2025-ös asztalitenisz szezon. Az első 
fordulót a szerencsiek hazai környezetben kezdték szep-
tember 7-én. 

Nehéz év vár a szerencsi asztaliteniszezőkre

KÜZDELMES SZEZON ELÉ NÉZNEK



Czilli Aranka Október című verséből idézünk: 
"Mint az érett gyümölcs, olyan édes a lelkem: 
magába szívta …" 
VÍZSZINTES: 1. Az elemzés tana. 11. Bab alakú 
szervünk része (pelvis renalis). 13. Gumi belseje! 14. 
Vezet át rajta korzó. 15. Ócskaság, kacat. 17. Höl-
gyekre vonatkozó. 18. Kárt okoz. 19. Rovarokat 
pusztít. 21. Rácz …; Foogram-díjas énekes. 23. Eni-
kő, becézve. 24. Becézett Anikó. 25. Folyékony ke-
verék. 27. Menyasszony. 29. Legendás akciófilmsz-
tár (Bruce). 30. Tetőkészítő mester. 32. Kötőszó, rö-
viden. 34. Körülrajongó, bálványozó. 37. Horog vé-
ge! 38. Történeti segédtudomány; oklevéltan. 
FÜGGŐLEGES: 1. Ósdivá váló. 2. Verne kapitánya! 
3. Az arzén vegyjele. 4. Vadász rejteke. 5. Éppen az 
előbb. 6. Házfedél. 7. Eddig a pontig. 8. Zsíroz.  
9. Az idézet folytatásának első része. 10. Egyik 
eszköze az ecset. 12. Walesi eredetű kutyafajta.  
16. Az idézet folytatásának második része. 20. 
Tengervíz által elöntött folyóvölgy. 22. A britek füle! 
23. Év …; januárban történő. 25. Szombathely 
egyik városrészéből való. 26. Kamrában őriz. 27. 
Miskolc dél-koreai testvérvárosa. 28. Ingerel, nyug-
talanít. 31. Carson …; hazai rockzenekar. 33. Hosz-
szú idő múlva. 35. Nem jár az óra. 36. Tegnap …; 
már egy napja. 39. Itt, az elején! 

EFEMER

Előző rejtvényünk megfejtése: „Egy évet öregszel.” A szerencsés nyertes: Stempek Edgár. Megfejtőnk 1 db csokoládé csomagot kap aján-
dékba. A nyeremény átvehető a Szerencsi Polgármesteri Hivatal ügyfélszolgálatán. A fenti rejtvény megfejtését október 24-ig postázzák cí-
münkre (3900 Szerencs, Rákóczi út 89.) vagy adják le a Szerencsi Polgármesteri Hivatal recepcióján. A keresztrejtvény helyes megfejtői között 
1 db 6.000 forint értékű csokoládécsomagot sorsolunk ki.
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Kos: III. 21. – IV. 20. 
A Kosok számára az új lehetőségek 
hónapja lesz. Az energiád tetőfokon 

van, és ez segít a céljaid elérésében. 
Ügyelj azonban arra, hogy ne vállald túl magad. A 
kapcsolataidban most különösen fontos a türelem. 

 
Bika: IV. 21. – V. 20. 
Október nyugalmat és stabilitást hoz 
a Bikák számára. A pénzügyek terén is 

előrelépés várható, de légy óvatos a kia-
dásokkal. Érdemes időt szánni a pihenésre és a fel-
töltődésre. 

 
Ikrek: V. 21. – VI. 21.  
Az új ismeretségek és kapcsolatok 
most fontos szerepet játszhatnak az 

életedben. Légy nyitott és rugalmas a le-
hetőségekkel kapcsolatban. A kommunikáció 
kulcsfontosságú lesz. 

 
Rák: VI. 22. – VII. 22. 
Jó időszak ez a személyes fejlődésre és 
az érzelmi gyógyulásra. Ne félj kicsit 

magadba mélyedni és elengedni a régi 
sérelmeket. A baráti kapcsolatok most különösen 
fontosak lesznek. 

Oroszlán: VII. 23. – VIII. 23. 
Most jó alkalom lehet új projektekbe 
kezdeni vagy valami újat tanulni. Figyelj 

oda, hogy ne hagyd figyelmen kívül a sze-
retteid igényeit. Az egyensúly megtalálása kulcs-
fontosságú lesz. 

 
Szűz: VIII. 24. – IX. 23.  
Az október a munkahelyi feladatok 
egyensúlyának megteremtéséről szól. 

A részletekre való odafigyelésed most ki-
fizetődhet. Fontos, hogy ne felejts el időt szakítani 
a pihenésre és a regenerálódásra. 

 
Mérleg: IX. 24. – X. 23.  
A Mérlegek számára a kapcsolatok 
hónapja lesz. Könnyen szót érthetsz 

másokkal, és új barátságok is szövődhet-
nek. Figyelj a harmóniára, és ne hagyd, hogy a 
konfliktusok felborítsák a belső egyensúlyodat. 

 
Skorpió: X. 23. – XI. 22. 
Skorpiók számára a változás és meg-
újulás hónapja következik. Erőteljes át-

alakulások zajlanak benned és körülötted. 
Érdemes megfontolt döntéseket hozni, különösen 
a karrier és a személyes kapcsolatok terén. 

Nyilas: XI. 23. – XII. 21. 
Októberben a Nyilasok felfedező ked-
ve felerősödik. Kiváló időszak ez uta-

zásra, tanulásra vagy új kalandok keresé-
sére. Fontos azonban, hogy ne vállald túl magad, 
és időt szánj a pihenésre is. 

 
Bak: XII. 22. – I. 20. 
A munka terén most különösen fontos 
lesz az előre tervezés és a stratégia. 

Pénzügyileg pozitív változások várhatók, 
de csak akkor, ha fegyelmezett maradsz. A családi 
kapcsolatok most erősödhetnek. 

 
Vízöntő: I. 21. – II. 19. 
Októberben az innováció és a kreati-
vitás kerül előtérbe. Kiváló időszak ez 

új projektek indítására vagy a meglévők 
fejlesztésére. Légy nyitott az új ötletekre, de ne fe-
ledkezz meg a praktikus szempontokról sem. 

 
Halak: II. 20. – III. 20. 
A Halak számára a belső intuíció és az 
érzelmek hónapja lesz. Érdemes hall-

gatni a megérzéseidre, mert most ponto-
san irányíthatnak. A művészi tevékenységek se-
gíthetnek a lelki egyensúly megtartásában.

Szerencsi Hírek 2024. októberi horoszkóp
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Nyolcadik alkalommal rendezték meg városunkban  
az Országos Rejtvényfejtő és Sudoku versenyt.  

Cikkünk a 16. oldalon olvasható.


